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ZAPISNIK 
 
 
 

25. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog streličarskog saveza 
održane u četvrtak, 31. svibnja 2012. god, s početkom u 17,00 sati 

u Zagrebu, u prostorijama ureda Hrvatskog streličarskog saveza 
Hrvatskog proljeća 34, 10040 Zagreb 

 
 

 
Nazočni članovi UO-a: g. Goran Ahel, g. Igor Orlić, g. Dorjan Močinić, g. Draško Mihinjač, g. Damir Kolarek, 
g. Dubravko Buden 
Odsutni: g. Alen Kiđemet, g. Ivan Mustapić i g. Dražen Furdi 
Ostali nazočni: g. Zlatko Zubović, Predsjednik NO HSS-a, Igor Sabljak, zapisničar 
Sjednicom je zbog izostanka Predsjednika Saveza predsjedavao glavni tajnik g. Goran Ahel. 
 
 
 
Jednoglasno je usvojen predloženi dnevni red:  

1.   Organizacija 3. Europskog prvenstva u 3D-u 
          - utvrđivanje sadržaja i teksta pozivnog paketa 
          - imenovanje organizacijskog odbora  

2.   Donošenje pravilnika Alpe Adria 3D Kupa i Jadranskog 3D pokala 

3.   Razno: 

- Zamolba za financijskom potporom - OI - Zlatko Glavanović 
- Zamolba za financijskom potporom - OI - Draško Mihinjač 
- Zamolba HSS za financijskom potporom - Pustolovni turizam na Jarunu ZG, SK Našice 
- Zamolba za povratom sredstava za putnu kartu do Poreča - Oksana Diakova 
- Potraživanje tvrtke Protect iz Rijeke vezano uz usluge zaštitarske službe u Poreču na organizaciji 
SP u Poreču 2011 godine. 
- Zamolba za posudbu - kupnju šatora, SK Sisak 
- Potvrda ZGSK o prijemu u članstvo saveza. 
-  Zamolba stegovne komisije za angažiranje odvjetničkog ureda vezano uz slučaj predsjednika 
saveza pod suspenzijom g. Alena Kiđemeta 
- Odluke o slanju reprezentativaca na vanjska natjecanja 
- Zamolba povjerenika za tehnička pitanja g. Igora Orlića za oslobađanje od autorizacija turnira 
prije objave istih na stranicama saveza. 
 
 
 
Na početku sjednice g. Goran Ahel je obavijestio članove UO da je po članku 51. Statuta Saveza 
njegova dužnost voditi sjednicu koju je po članku 50. Statuta sazvao g. Zlatko Zubović te da je od 
9 članova UO nazočno njih 6 tako da UO ima kvorum. Za donošenje odluka potrebna je većina 
odnosno 4 glasa. 
 
G. Zlatko Zubović obrazložio je nazočnim članovima upravnog odbora razlog zbog kojeg je 
organizirana sjednica. 

 
 
 
 



 

Str. 2 od 4 

 
   
 
 
ad 1.  
 
 G.Goran Ahel predočio je članovima UO stanje u kojemu se nalazi organizacija Europskog 
3D prvenstva.  
Osvrnuo se na nedostatak informacija i potrebu za hitnom intervencijom vezano uz pozivni paket koji je 
trebao biti objavljen prije tri mjeseca a još uvijek nemamo konkretne podatke koji bi se trebali nalaziti u 
jednom takvom pozivu. 
Pošto je za operativni dio organizacije bio zadužen predsjednik saveza pod suspenzijom g. Alen Kiđemet, 
koji na upit nije dostavio potrebne dokumente u vidu, financijskog plana, plana nabave meta, i sl. jedino 
što je dostavljeno u ured saveza jesu ugovori sa hotelima u Bjelovaru i Đurđevcu potpisani ispred tvrtke 
saveza, Streličarski trening centar.  
 
Za sve dalje upite prema g. Alenu Kiđemetu došao je e-mail dopis odvjetničkog društva Pedišić i 
partneri gdje se ured očituje da su opunomoćeni da ga zastupaju i da se sva buduća 
korespondencija vrši preko njihovog ureda te da su svi ugovori koji su vezani uz organizaciju 
Europskog 3D prvenstva već nalaze u uredu saveza. 
 
G. Goran Ahel predočio je članovima upravnog odbora nacrt financijskog plana koji u grubo na osnovu 
pretpostavki zasnovanih na prijašnjim iskustvima u organizaciji natjecanja prikazuje eventualne prihode na 
bazi od 150 prijavljenih natjecatelja i razradu troškova koji prate jedno takvo natjecanje gdje se iz 
priloženog dalo naslutiti da ukoliko nema potpisanih ugovora o donaciji, projekt Europskog 3D prvenstva u 
Velikom Trojstvu je financijski neisplativ te je postavio pitanje održavanja istog. 
 
Članovi upravnog odbora su po izlaganju svake točke nacrta financijskog plana i komentiranja određenih 
stavki došli do zaključka da ne raspolažu sa dovoljno informacija da bi se donijela bilo kakva kvalitetna 
odluka. 
 
Svi su se složili da nije sporno da Savez mora organizirati ovo natjecanje jer i uz mogućnost 
materijalnih gubitaka je nužno sačuvati dobar glas koji nas prati kao dobre organizatore i 
domaćine natjecanja i koji ne smijemo izgubiti otkazivanjem jednog ovako velikog i važnog 
natjecanja u ovako kratkom roku prije samog početka natjecanja. 
 
Kao alternativa se postavlja lokacija oko dvorca Trakošćan gdje se na prijedlog g. Zlatka Zubovića može 
organizirati turnir sa manjim financijskim troškovima organizacije zbog blizine hotela terenima za pucanje i 
samim time smanjivanjem troškova transporta i riješenim ručkom za natjecatelje bi se došlo do bitne 
uštede u organizaciji natjecanja, kao i olakšala logistika samog natjecanja. 
 
Članovi upravnog odbora prokomentirali su i ovu opciju te su zadužili g. Zlatka Zubovića i g. Damira 
Kolareka da se dodatno raspitaju vezano uz organizaciju Europskog 3D prvenstva u okolici Trakošćana, a 
g. Gorana Ahela da se dodatno raspita u županiji, lokalnim vlastima i turističkoj zajednici Bjelovarsko - 
Bilogorske županije oko već pokrenutih akcija koje je trebao pokrenuti predsjednik saveza pod 
suspenzijom g. Alen Kiđemet. 
 
Dogovoreno je da se radi krajnjeg roka izdavanja pozivnog paketa svi potrebiti ugovori, i ostali 
dokumenti pribave u najkraćem mogućem roku te da se organizira nova sjednica upravnog 
odbora na kojoj bi se odlučilo o sljedećim koracima kada se bude imalo više informacija. 
 
 
ad 2.  

  
 Jednoglasno su  potvrđeni Pravilnici Alpe Adria 3D Kupa i Jadranskog 3D uz opasku da je 
predsjednik saveza Alen Kiđemet prekoračio svoje ovlasti jer je samostalno, ne obavijestivši ostale 
članove Upravnog odbora donio odluku o izmjenama pravilnika i o premještanju datuma natjecanja što 
se kosi sa Statutom Saveza. 
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ad 3.  
 
 

Razno : 
 

- Zamolba za financijskom potporom za odlazak na Olimpijske igre g. Zlatka Glavanovića je 
razmotrena i svi članovi upravnog odbora su se složili da moramo pomoći, ali zbog 
pomanjkanja dodatnih informacija se obvezuje ured saveza da kontaktira g. Glavanovića i 
prikupi dodatne informacije da bi se mogao definirati točan iznos donacije. 

- Zamolba za financijskom potporom za odlazak i sudjelovanje u volontiranju na Olimpijskim 
igrama i Paraolimpijskim igrama g. Draška Mihinjača je razmotrena te je odlučeno uz 
jedan suzdržan glas da se g. Mihinjača pomogne sa 1/3 potrebnog iznosa ukupnih 
troškova koji su prikazani u zamolbi, a u iznosu 7000,00 kn. 

- Ured saveza je zadužen da pribavi dodatne informacije vezano uz zamolbu  za financijskom 
potporom - Pustolovni turizam na Jarunu, koju je tražio streličarski klub Našice kako bi 
članovi Upravnog odbora na sljedećoj sjednici mogli donijeti odluku o zatraženoj pomoći. 

- Jednoglasno je usvojena zamolba za povratom sredstava za putnu kartu do 
Poreča Oksani Diakovoj za sudjelovanje u Europskom juniorskom kupu u Poreču.  

- Povodom potraživanja tvrtke Protect iz Rijeke vezano uz usluge zaštitarske službe u Poreču 
na organizaciji SP u Poreču 2011 godine koje je trebalo biti podmireno sponzorstvom, ali iz 
nekog razloga nije. Ured saveza će zamoliti g. Ivana Mustapića da se pismeno očituje 
vezano uz slučaj jer je on dogovarao sponzorstva i trebao je provjeriti i ovaj slučaj no do 
održavanja sjednice upravnog odbora ured saveza nije dobio tražene informacije. 

- Streličarskom klubu SK Sisak odobrava se posudba šatora (4 bijela 10x4m i 4 
plavo bijela 6x3m) u svrhu organizacije streličarskog natjecanja koje se održalo u 
Sisku. Članovi Upravnog odbora usuglasili su se oko stava da se veliki bijeli šatori na dalje 
ne bi trebali posuđivati već da se čuvaju i koriste isključivo za potrebe organizacije velikih 
natjecanja, a za manje plavo bijele šatore da bi bilo najbolje rješenje da ih se pod 
određenim uvjetima ponude na aukciji klubovima koji su zainteresirani za kupovinu istih. 
Dodatno će se usuglasiti detalji po kojima će se dalje djelovati. 

-  Upravni odbor jednoglasno zauzima stav da je ZGSK primljen u redovno članstvo 
saveza, ali da će se radi dodatne potvrde postupak ponoviti na sljedećoj skupštini saveza. 

- Na zamolbu stegovne komisije za angažiranje odvjetničkog ureda vezano uz slučaj 
predsjednika saveza pod suspenzijom g. Alena Kiđemeta i njegove odluke da se 
korespondencija sa njim vrši isključivo putem odvjetničkog društva Pedišić i partneri, 
Upravni odbor je uz jedan suzdržani glas donio odluku da se za ovaj slučaj 
angažira odvjetnik, uz preporuku da to bude g. Davorin Cmrečki zbog svog 
iskustva sa slučajevima na polju sportskog prava. 

- Članovi Upravnog odbora prokomentirali su odluke o slanju reprezentativaca na vanjska 
natjecanja, te je donesena jednoglasna odluka da se na 3. Svjetski kup koji se 
održava u Ogdenu (SAD) šalje Ivana Buden, te da se kontaktiratira 
reprezentativce koji su na programima pri olimpijskom odboru da mogu 
sudjelovati na natjecanju uz dodatno financiranje o vlastitom trošku.                                     
Dodatno su komentirani Juniorsko prvenstvo u Danskoj i Svjetsko FIELD prvenstvo u 
Francuskoj te je donesena jednoglasna odluka da se do sljedeće sjednice upravnog odbora 
prikupi više informacija o troškovima natjecanja te da se shodno tome odredi i broj 
natjecatelja koje će savez slati na njih. 

- Povjerenik za tehnička pitanja g. Igor Orlić zamolio je da ga se oslobodi dužnosti 
autorizacija turnira prije objave istih na stranicama saveza jer je imao neugodnih iskustava 
sa određenim klubovima koji se ne pridržavaju odluka Upravnog odbora vezanih uz obveze 
organiziranja natjecanja, a kada ih on upozori na nepravilnosti onda to shvaćaju kako 
osobni napad na njih od strane povjerenika za tehnička pitanja. Predložio je da ured saveza 
preuzme na sebe autorizaciju poziva. Prijedlog je usvojen. 
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Prilozi uz zapisnik: 
 
1. Audio zapis sjednice 
2. poziv na sjednicu UO 
3. Ugovori sa hotelima u Bjelovaru i Đurđevcu 
4. Sporazum o organizaciji za EP 3D Veliko Trojstvo 2012 
5. Ispis maila od odvjetničkog ureda Pedišić i partneri 
6. Pravilnici Alpe Adria Kupa i Jadranskog Pokala 

 7. Zamolba za financijskom potporom - OI - Zlatko Glavanović 
 8. Zamolba za financijskom potporom - OI - Draško Mihinjač 
 9. Zamolba HSS za financijskom potporom - Pustolovni turizam na Jarunu ZG, SK Našice 
 10. Zamolba za povratom sredstava za putnu kartu do Poreča - Oksana Diakova 

11. Kopija računa za Potraživanje tvrtke Protect iz Rijeke 
12. Ispis maila ZGSK vezan uz potvrdu članstva u Savezu 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zagreb, 01. lipnja 2012. 

 
 
 

Zapisničar:   Glavni tajnik saveza: 
 

Igor Sabljak   Ahel Goran 
                 


